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Hva vil du bli når du blir stor? I

Anders Gravir Imenes

– Jeg har har lyst til å bli advokat eller psykolog. Jeg liker godt å studere saker, eller studere hva folk

har problemer med. Før ville jeg bli dyrlege, men ikke nå lenger. Jeg er glad i dyr, men det er ikke sånn

at jeg har lyst til å �kse på dem. Og jeg har lyst til å gå i tatoveringslære mens jeg studerer; ikke for å

jobbe med det, mer for å ha det som en hobby.
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